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  Tak tohle logo bude opět platit 22. srpna 2020 v Plané nad Lužnicí na festivalu hudby,
gastronomie a umění.
Požádal jsem Mácu Cihláře, kapelníka Cihelny a spol. a hlavní duši Mostů o odpověď na tři
otázky. Napsal to jakoby psal dopis, a proto otázkami nezasahuji do jeho slov (a nechávám je
zvlášť) a zároveň ponechávám oslovení. Na jednu stranu by to jinak snížilo sílu Mácových
myšlenek a na tu druhou, milý čtenáři FOLKtimu, rač klidně doplnit jméno své.
 
1. Ze známých korona-důvodů jsi dlouho váhal, zda Mosty pořádat. Co bylo tím
impulsem pro ano?
2. Jedná se o druhý ročník v Plané nad Lužnicí. Na seznamu účinkujících je větší
polovina těch, co vystoupila i loni. Je v tom nějaký záměr?
3. V podtitulu je i "gastro". Na co z vlastní kuchyně nalákáš či pozveš návštěvníky
festivalu? A na co dalšího?  1. Pavlíku, my jsme neváhali. My jsme čekali. Já a mí přátelé
jsme odmítali vylézt na pódium před lidi v rouškách stojících 2m od sebe. Důvodů, proč jsme to
odmítali, byla celá řada. Počínaje smutkem nevidět do tváří lidí a reagovat na jejich úsměvy, či
melancholii, konče obavou z udavačů v případě nedodržování nesmyslných pravidel…
Impulsy pro zahájení My Jewish ghetto prostitute wife Amanda pornmobile  příprav byly dva.
Jednak toto „rouškové stanné“ právo bylo takzvaně „rozvolněno“ a druhak mi zazvonil telefon,
na jehož opačné straně optimistický, energický a zároveň laskavý hlas pana starosty Plané nad
Lužnicí, Jiřího Šimánka, pravil: „Jdeme na to!“ A šli jsme…
 

2. Pavlíku, náš malý festiválek nemá ambice růst do nebes. Nebeský je prostor na ostrově, ve
kterém se odehrává a my chceme spolu se spřízněnými „domácími“ muzikanty užít letního
vystoupení před publikem domácím, či z okolí jakkoliv dalekého. Samozřejmě máme celou řadu
muzikantských přátel z celé ČR, a vlastně i ze zahraničí. A tak vždy pozveme hosty… Letos už
podruhé jsme byli domluveni s mladou pop-rockovou kapelou Lost Voyagers z Rakouska a už
podruhé to díky okolnostem nevyšlo. Ale věřím, že se jednou zadaří…
I tak se ale publikum má na co těšit. Katka Misíková s Kubou Kořínkem a spoluhráči
dokážou vždy svou muzikou vytvořit nádherné spojení. Jsou tomu, co hrají, naprosto oddaní,
publikum to rychle odhalí a nechává se strhnout… Když Pámbu dá a budou moci přijet 
Fooking guns
, rozkošatí se náš festiválek o velkou dávku busker umění. Konzervatoristé přímo mezi lidmi s
irskou muzikou a s naším irským pubem za zády, mám chvění jen o tom píši… 
Evičku Emingerovou
nemusím představovat. Dává spolu se svými muzikanty našemu festiválku punc noblesy. O
energii nemluvě… S kapelou 
Napříč
jsme se loni trefili přesně do černého. Tedy myslím obrazně Pavlíku, i když věřím, že i do Tebe,
tedy do Černého (-: Tihle kluci dovedly MOSTY k nádherné tečce, jakou jsme si jen mohli přát.
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Jejich podání big beatových pecek vytvořilo atmosféru, na kterou se nezapomíná… No, a 
Cihelna
? Představíme nové obsazení. Trochu jsme omládli. Řeknu jen křestní jména: Magdaléna,
Matěj, Matěj, možná ještě jeden Matěj, Anička a Máca Nějaké písničky jsme trochu upravili a
také zařadili některé nové… Moc se na to těšíme…
 
3. Pavlíku, podtitul gastro neseme již od veselských ročníků. Chceme vždy propojovat slasti pro
co nejvíce smyslů. No, a chuťové pohárky nemůžeme vynechat. Pro letošek se budeme pro
velký úspěch držet vyzkoušených věcí. Starosta dokonce pronesl, že bez hermelínu už by to
nikdy nebyly ty pravé MOSTY…(-: Takže náš domácí mostní hermelín, dědovy utopenci,
babiččiny koláčky. Kolegové z hospody U Rytíře dodají samozřejmě jejich skvělé klobásy a
vynikající, vyhlášené krkovičkové steaky. Samozřejmě i letos bude irský pub s točeným
Guinnessem, Jamesonem, Tullamorkou a Bushmillsem, k tomu letos přibudou domácí alko i
nealko nápoje míchané na babiččině bezovém základu. Kluci od Rytíře samozřejmě točí
skvělého popovického zrzouna a všechny klasiky spojené s dobrou krčmou…
V rukávu mám ještě jeden půlnoční nápad, ale nevím, zda to vyjde, tak raději pomlčím… (-: tak
asi takhle Pavlíku. Budu se těšit na setkání s Tebou a se všemi, kteří se chtějí v rámci MOSTŮ
nechat propojit… neboť MOSTY mění slovo Ty na slovo My…  S úctou
Máca    

Tak tedy - přijďte ochutnat.
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